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Zápis ze setkání Školské rady Základní školy, Praha 8, Palmovka 8 
dne 23. 10. 2023 v 16:00 hod. 

 
Přítomni:  
Za školskou radu: Jana Erhardová, MgA. Petr Vilgus, Ph. D. 
Za ZŠ: Mgr. Ivana Vanišová, 
Omluvena: Ivana Štočková 
 
Program schůze: 

1. zapisovatel zápisu  
2. výroční zpráva – schválení 
3. informace o inspekční zprávě 
4. různé 

5. další schůze 

 

1. zapisovatelem byla pověřena pí Erhardová, ověřovatelem p Vilgus. 

2. výroční zpráva školy za rok 2022/2023 byla předložena pí ředitelkou ke schválení.  

Přítomní členové školské rady jednomyslně schválili výroční zprávu za rok 2022/2023. 

Z důvodu plánované nepřítomnosti pí Štočková odsouhlasila výroční zprávu per rollam dne 

19.10.2023. 

Výroční zpráva bude zveřejněna na webu školy v sekci Dokumenty. 

3. Informace o inspekční zprávě ČŠI 

Pí ředitelka informovala o podání stížnosti rodiče na školu zaslané na ČŠI:  

- nesprávný přístup při úraze, 

- neřešení šikany.  

Tato stížnost byla prověřena a závěrem je, že bod a) je nedůvodný a bod b) jako 

neprokazatelný. 

4. různé: 

pí ředitelka nás informovala: 

- O plánu na zjednodušení školního řádu – plánované dokončení 12/2023. 

- O rekonstrukci – plán vytvořit půdní vestavbu, nyní probíhá VŘ na projektovou 

dokumentaci. Budoucí využití půdy jako učebny a sborovny. 

- MČ požádala MHMP o změnu spádovosti. Tak aby nová výstavba na Rohanském ostrově 

připadla ZŠ Palmovka, do té doby než bude vystavěna nová škola. 

- Diskuze na téma květnového zastupitelstva MČ, vystoupení rodičů z Karlína a zápisů do ZŠ. 

Negativní pověst školy a opatření proti tomuto. Pověst se historicky se školou spojuje od 

80 let minulého století. 

Informace o otevřeném dopise a také o kampani na soc. sítích Proč Palmovka, na které 

spolupracovali i žáci ZŠ.  Pí ředitelka je členkou neformální skupiny složené ze zástupců MČ, 

ředitelů škol z Karlína a Libně a rodičů z Karlína. Tématem je komunikace o stavu zápisů do 

škol atd.  

Dost nepříznivě působí v neprospěch školy i její okolí. Metro, rozestavěná budova Nová 

Palmovka, bezdomovci, fetující atd. pomohla by nová výstavba a celková revitalizace 

dopravního uzlu. To není v moci ředitelky, ale zástupců MČ.  
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Úvaha o změně názvu školy – to by mohlo zlepšit pověst. Ku příležitosti 130 let školy (za 2 

roky) by se mohl název školy změnit. Úkol pro pí ředitelku zapátrat v archivu, zda nebyl 

v minulosti žákem nějaká významná osoba a zvážit přejmenování školy.  

- Dotaz na naplněnost školy – aktuálně víc jak 300 žáků. 

Proběhla diskuze na téma naplněnosti, úspěšnosti přijímacích zkoušek na SŠ. 

- Začala spolupráce školy s přírodovědnou fakultou. Zvažuje se změna nepovinných 

předmětů s možností volby: vesmír, matematika a fyzika. Připravuje se změna ŠVP - jeden 

ročník bude rozdělen na třídu s humanitním zaměřením a druhou na matematicko-

fyzikální.  

- Školní akce: 

v prosinci vyjde první číslo školního časopisu (formát A5 cca 8 stránek), bude v elektronické 

verzi. V tištěné formě bude pouze pár výtisků. 

Vánoční benefiční koncert v kostele sv. Vojtěcha v Libni, Galerie na plotě, Setkání pro 

radost (květen v KD Ládví). 

- Připravuje se autoevaluace školy – rodičům bude přes Bakaláře rozeslán odkaz na Google 

formulář. Vyplňovat ho budou rodiče, žáci v rámci výuky a učitelé. Není povinný, ale určitě 

je důležitý pro rozvoj školy. 

- Informace o mobilních telefonech používaných žáky ve škole. Nově díky neustálému 

porušování šk. řádu budou mobilní telefony vybírány do krabice a po vyučování opět žákům 

rozdány. Toto opatření zajistí větší ochranu proti případné kyberšikaně, která se v minulých 

dnech ve škole objevila. Byla řešena rychle a efektivně. Budou ještě následovat besedy na 

téma digitální stopa v minulosti žáka. 

- Předsedkyně vznesla dotaz ke zveřejňování zápisů Školské rady na webových stránkách 

školy. Členové se usnesli, že se zápisy budou zveřejňovat i zpětně (ze zasedání současné šk. 

Rady).  

Úkol: předsedkyně zašle administrátorovi webu ke zveřejnění v záložce Školská rada. 

- V tomto šk. roce končí této šk. radě mandát. V květnu/červnu bude probíhat volba nové 

šk. rady. Rodič bude hlasovat opět prostřednictvím Bakaláře. Na příští schůzi bude tento 

bod projednán na programu. 

Úkol: zařadit na program příští schůze. 

- Úkol z minulé schůze:  

Odeslat stanovisko školské rady MČ P8 týkající se potvrzení pí Mgr. Vanišové ve funkci 

ředitelky ZŠ. Úkol byl splněn. 

 

5. Další schůze:  
Termín další schůze leden/únor 2024 – úkol pí ředitelka ve spolupráci s pí předsedkyní svolat 

schůzi. 

Téma:  

- Školní řád – aktualizace, 

- Volba školské rady na další období. 

 

 
 
Zapsal: Jana Erhardová 
Ověřil: Petr Vilgus 
 


